Gabrika®

Pregabalin

FORMS AND PRESENTATION

Gabrika*25: Capsules: Box of 30. Gabrika*75: Capsules: Box of 30. Gabrika*100: Capsules: Box of 30. Gabrika*150: Capsules: Box of 30. COMPOSITION

COMPOSITION
Gabrika* 25: Each capsule contains Pregabalin 25mg.
Excipients: lactose, starch, tale, magnesium stearate, titanium dioxide, gelatin, erythrosin, indigotine, black iron oxide.
Gabrika* 75: Each capsule contains Pregabalin 75mg.
Excipients: lactose, starch, tale, magnesium stearate, gelatin, titanium dioxide, erythrosin, indigotine in the starting of th

Excipients: lactose, starcn, tan, magnesim indigotine.
Gabrika* 100: Each capsule contains Pregabalin 100mg.
Excipients: lactose, starch, tale, magnesium stearate, gelatin, titanium dioxide, erythrosin, sunset yellow, brilliant blue.
Gabrika* 150: Each capsule contains Pregabalin 150mg.
Excipients: lactose, starch, tale, gelatin, magnesium stearate, titanium dioxide, brilliant blue, erythrosin.

Gabrika* 150: Each capsule contains Pregabalin 150mg. Excipients: lactose, starch, tale, gelatin, magnesium stearate, titanium dioxide, brilliant blue, erythrosin. PHARMACOLOGICAL PROPERTIES Pharmacodynamic Properties
Therapeutic class: Antiepileptics.
ATC code: NO3AX16.
The active substance, Pregabalin, is a gamma-aminobutyric acid analogue ((S)-3-(aminomethy1)-5-methylhexanoic acid). Pregabalin binds to an auxiliary subunit (a,-5 protein) of voltage-gated calcium channels in the central nervous system, potently displacing [*Hl-gabapentin.* Pharmacokinetic Properties
Pregabalin steady-state pharmacokinetics are similar in healthy volunteers, patients with epilepsy receiving anti-epileptic drugs and patients with chronic pain.
Absorption: Pregabalin is rapidly absorbed when administered in the fasted state, with peak plasma concentrations occurring within 1 hr following both single and multiple dose administration. Pregabalin is rapidly absorbed when administed to be 290% and is independent of dose. Following repeated administration, steady state is achieved within 24 to 48 hrs. The rate of Pregabalin absorption is decreased when given with food resulting in a decrease in C and a present of the state of the

Dosage adjustment in patients with reduced renal function or undergoing haemodialysis is necessary.

Pharmacokinetics in special patient groups:
Renal impairment: Pregabalin clearance is directly proportional to Cl., In addition, Pregabalin is effectively removed from plasma by haemodialysis (following a 4 hr haemodialysis treatment plasma Pregabalin concentrations are reduced by approximately 50%). Because renal elimination is the major elimination pathway, dosage reduction in patients with renal impairment and dosage supplementation following haemodialysis is necessary.

patients with renal impairment and dosage supplementation following haemodialysis is necessary.

Hepatic impairment: No specific pharmacokinetic studies were carried out in patients with impaired liver function. Since Pregabalin does not undergo significant metabolism and is excreted predominantly as unchanged drug in the urine, impaired liver function would not be expected to significantly alter Pregabalin plasma concentrations.

Elderly (> 65 years): Pregabalin clearance tends to decrease with increasing age. This decrease in Pregabalin oral clearance is consistent with decreases in Cl. associated with increasing age. Reduction of Pregabalin dose may be required in patients who have age related compromised renal function.

INDICATIONS

Non-CATIONS

Neuropathic pain: Gabrika* is indicated for the treatment of peripheral and central neuropathic pain in adults.

Epilepsy: Gabrika* is indicated as adjunctive therapy in adults with partial seizures with or

without secondary generalisation.

Generalised Anxiety Disorder: Gabrika® is indicated for the treatment of Generalised Anxiety Disorder (GAD) in adults.

CONTRAINDICATIONS

Hypersensitivity to the active substance or to any of the excipients. **PRECAUTIONS**

Anxiety Disorder (GAD) in acutivs.

CONTRAINDICATIONS

Hypersensitivity to the active substance or to any of the excipients.

PRECAUTIONS

In accordance with current clinical practice, some diabetic patients who gain weight on Pregabalin treatment has been associated with dizziness and somnolence, which could increase the occurrence of accidental injury (fall) in the elderly population. There have also been post marketing reports of loss of consciousness, confusion and mental impairment. Therefore, patients

Cases of renal failure have been reported and discontinuation of Pregabalin withdrawal symptoms have been observed in some patients. The following events have been mentioned: insominia, headache, nausea, diarrhoea, flu syndrome, nervousness, depression, pain, sweating and dizziness. The patient should be informed about this at the start of the treatment.

There have been post-marketing reports of congestive heart failure in some patients receiving Pregabalin.

Patients with rare hereditary problems of galactose intolerance, the Lapp lactase deficiency or glucose-galactose malabsorption should not take this medicine.

Suicidal ideation and behaviour have been reported in patients treated with anti-epileptic agents in several indications. A meta-analysis of randomised placebo controlled trials of anti-epileptic drugs has also shown a small increased risk of suicidal ideation and behaviour. The mechanism of this risk is not known and the available data do not exclude the possibility of an increased risk for Pregabalin.

Effects on the ability to drive and use machines
Pregabalin may cause dizziness and somnolence and therefore may influence the ability to drive and use machines. Pregabalin may cause dizziness and somnolence and therefore may influence the ability to drive one machines, perform these activities.

PREGNANCY AND LACTATION

There are no adequate data on the use of Pregabalin in pregnant women. Studies in animals have shown reproductive toxicity. The potential risk to humans is unknown. Pregabalin

had no clinically significant effect on Pregabalin clearance. Co-administration of Pregabalin with the oral contraceptives norethisterone and/or ethipyl oestradiol does not influence the steady-state pharmacokinetics of either substance. Pregabalin may potentiate the effects of ethanol and lorazepam. In controlled clinical trials, multiple oral doses of Pregabalin co-administered with oxycodone, lorazepam, or ethanol did not result in clinically important effects on respiration. In the postmarketing experience, there are reports of respiratory failure and coma in patients taking Pregabalin and other CNS depressant medications. Pregabalin appears to be additive in the impairment of cognitive and gross motor function caused by oxycodone.

CNS depressant medications. Pregabalin appears to be additive in the impairment of cognitive and gross motor function caused by oxycodone.

ADVERSE EFFECTS

The Pregabalin clinical programme involved over 9000 patients who were exposed to Pregabalin, of whom over 5000 were in double-blind placebo controlled trials. The most commonly reported adverse reactions were dizziness and somnolence. Adverse reactions were usually mild to moderate in intensity. In all controlled studies, the discontinuation rate due to adverse reactions was 13% for patients receiving Pregabalin and 7% for patients receiving placebo. The most common adverse reactions resulting in discontinuation from Pregabalin treatment groups were dizziness and somnolence.

Below are mentioned all adverse reactions, which occurred at an incidence greater than placebo and in more than one patient, are listed by class and frequency. Very common [>1/100, common (>1/100, c1/10), in arra (<1/1000). Within each frequency grouping, undesirable effects are presented in order of decreasing seriousness.

- seriousness.

 Immune system disorders: Unknown frequency: Hypersensitivity, angioedema, allergic

- Immune system disorders: Unknown frequency: Hypersensitivity, angioedema, allergic reaction
 Blood and lymphatic system disorders: Rare: Neutropenia
 Metabolism and Nutrition disorders: Common: Apetite increased; Uncommon: Anorexia; Rare: Hypoglycaemia
 Psychiatric disorders: Common: Euphoric mood, confusion, irritability, libido decreased; Uncommon: Hallucination, panic attack, restlessness, agitation, depression, depressed mood, mood swings, depersonalisation, insomnia exacerbated, word finding difficulty, abnormal dreams, libido increased, anorgasmia, apathy; Rare: Disinhibition, elevated mood
- elevated mood

 Nervous system disorders: Very common: Dizziness, somnolence; Common: Ataxia, coordination abnormal, tremor, dysarthria, memory impairement, disturbance in attention, paraesthesia; Uncommon: Syncope, stupor, myoclonus, psychomotor hyperactivity, ageusia, dyskinesia, dizziness postural, intention tremor, nystagmus, cognitive disorder, speech disorder, hyporeflexia, hypoaesthesia, ammesia, hyperaesthesia, burning sensation; Rare: Hypokinesia, parosmia, dysgraphia; Unknown frequency: Loss of consciousness, mental impairement, headache

 Eye disorders: Common: Vision blurred, diplopia; Uncommon: Visual disturbance, eye swelling, visual field defect, visual acuity reduced, eye pain, asthenopia, dry eye, lacrimation increased; Rare: Peripheral vision loss, oscillopsia, altered visual depth perception, photopsia, eye irritation, mydriasis, strabismus, visual brightness; Unknown frequency: Vision loss, keratitis

 Cardiac disorders: Uncommon: Tachycardia; Rare: Atrioventricular block first degree, sinus tachycardia, sinus bradycardia, sinus arrhythmia; Unknown frequency. Congestive heart failure

- heart failure
 Vascular disorders: Unknown: Flushing, hot flushes; Rare: Hypotension, hypertension,
- restant user desired coldness peripheral coldness Respiratory, thoracic and mediastinal disorders: Uncommon: Dyspnoea, nasal dyness; Rare: Epistaxis, throat tightness, nasopharyngitis, cough, nasal congestion, rhinitis, snoring
- rhinitis, snoring

 Gastrointestinal disorders: Common: Vomiting, dry mouth, constipation, flatulence;
 Uncommon: abdominal distension, gastrooesophageal reflux disease, salivary hypersecretion, oral hypoaesthesia; Rare: asciies, pancreatitis, dysphagia; Unknown frequency: swallen toungue, diarrhoea, nausea

- tion. oral hypoaesthesia; Rare: ascites, pancreatitis, dysphagia; Unknown irequency. swallen toungue, diarrhoea, nausea

 * Skin and subcutaneous tissue disorders: Uncommon: Rash papular sweating; Rare: urticaria, cold sweat; Unknown frequency; Steven Johnson syndrom, pruritus

 * Musculoskeletal and connective tissue disorders: Uncommon: musele twitching, joint swelling, musele cramp, myalgia, arthralgia, back pain, pain in limb, musele stiffness; Rare: rhadomyolysis, cervical spasm, neck pain

 * Renal and Urinary disorders: Uncommon: urinary incontinence, dysuria; Rare: renal rallure, oliguria; Unknown frequency: urinary retention

 * Reproductive system and breast disorders: Common: Erectile dysfunction; Uncommon: ejaculation delayed, sexual dysfunction; Rare: Amenorrhoea, breast discharge, breast pain, dysmenorrhoea, hypertrophy breast

 * General disorders and administration site conditions: Common: Gait abnormal, feeling drunk, fatigue, oedema periheral, oedema; Uncommon: fall, chest tightness, asthenia, thirs; Rare: Anasarca, pyrexia, rigors, pain exacerbated; Unknown frequency: Face oedema

Face oedema DOSAGE AND ADMINISTRATION

The dose range is 150-600 mg/day given in either two or three divided doses. Gabrika* may be taken with or without food.

Neuropathic pain: Gabrika* meatment can be started at a dose of 150 mg/day. Based on individual

taken with or without food.

Neuropathic pain: Gabrika* treatment can be started at a dose of 150 mg/day. Based on individual patient response and tolerability, the dosage may be increased to 300 mg/day after an interval of 3-7 days, and if needed, to a maximum dose of 600 mg/day after an additional 7-day interval.

Epilepsy: Gabrika* treatment can be started with a dose of 150 mg/day. Based on individual patient response and tolerability, the dosage may be increased to 300 mg/day after 1 week. The maximum dosage of 600 mg/day may be achieved after an additional week. Generalised Amiety: Disorder: The dose range is 150-600 mg/day given as two or three divided doses. The need for treatment should be reassessed regularly.

Gabrika* treatment can be started with a dose of 150 mg/day. Based on individual patient response and tolerability, the dosage may be increased to 300 mg/day after 1 week. Following an additional week the dosage may be increased to 300 mg/day after 1 week. Following an additional week the dosage may be increased to 450 mg/day. The maximum dosage of 600 mg/day patient to the dosage may be increased to 300 mg/day after 1 week. Following an additional week the dosage may be increased to 450 mg/day. The maximum dosage of 600 mg/day given as the started with a dose of 150 mg/day. The maximum dosage of 600 mg/day in the dosage may be increased to 300 mg/day after 1 week. Following an additional week the dosage may be increased to 300 mg/day after 1 week. Following an additional week and tolerability, the dosage may be increased to 300 mg/day after 1 week. Following an additional week the dosage may be increased to 300 mg/day after 1 week. Following an additional week and tolerability, the dosage may be increased to 300 mg/day after 1 week. Following an additional week.

Discontinuation of Gabrika*: In accordance with current clinical practice, if Gabrika* has to be discontinued, it is recommended this should be done gradually over a minimum of 1 week independent of the indication.

Children and adole

as indicated in Table 1.

Gabrika* is removed effectively from plasma by haemodialysis (50% of drug in 4 hrs). For patients receiving haemodialysis, the Gabrika* daily dose should be adjusted based on renal function. In addition to the daily dose, a supplementary dose should be given immediately following every 4-th haemodialysis treatment (see Table 1). Table 1. Gabrika* dosage adjustment based on renal function

Cl _a (ml/min)	Total Gabrika* Daily dose *		Dose Regimen	
	Starting dose (mg/day)	Maximum dose (mg/day)		
≥ 60	150	600	BID or TID	
≥ 30 -< 60	75	300	BID or TID	
≥ 15 -< 30	25 - 50	150	Once daily or BID	
< 15	25	75	Once daily	
Supplementary dosage following haemodialysis (mg)				
	25	100	Single dose +	

TID = Three divided doses BID = Two divided doses

BID = Two divided doses
* Total daily dose (mg/day) should be divided as indicated by dose regimen to provide mg/dose
+ Supplementary dose is a single additional dose
OVERDOSAGE

OVERDOSAGE
In overdoses up to 15 g, no unexpected adverse reactions were reported. In the post-marketing experience, the most commonly reported adverse events observed when Pregabalin was taken in overdose included somnolence, confusional state, agitation, and restlessness. Treatment of Pregabalin overdose should include general supportive measures and may include haemodialysis

STORAGE CONDITIONS

Keep in original pack in intact conditions

Date of revision: April 2023

Marketing Authorization Holder and Manufacturer: Benta S.A.L. - Lebanon





بر يجابالين

الأشكال والعبوات غابريكا" 25 : علية من 30 كبسولة. غابريكا" 75 : علية من 30 كبسولة. غابريكا" 100: علية من 30 كبسولة. غابريكا" 150: علية من 30 كبسولة. غابريكا" 150: علية من 30 كبسولة.

ستوريك (1.10 - ص. 200 - ص. ح.) المركبا" 25 : كل كبسولة تتكون من 25 ملغ من البروجابالين. المواد غير الفعالة: لاكفوز، نشاه، طلق، ستيرات المغنيسيوم، ثاني أكسيد التينانيوم،جيلاتين، إيريتروزين، إنديغوتين،

أكسد الحديد الأسود

اكبيد الحديد الأسرد. غابر يكا" 75: كل كيسولة تتكون من 75 ملغ من البريجابالين. العراد غير الفعالة: لاكترز، نشاء، طلق، ستيرات المغنيسيوم، جيلاتين، ثاثني أكسيد التيتانيوم، إيريتروزين، إنديغوتين. غابريكا" 100: كل كيسولة تتكون من 100 ملغ من البريجابالين. المواد غير الفعالة: لاكترز، نشاء، طلق، ستيرات المغنيسيوم، جيلاتين، ستيرات المغنسيوم، ثانني أكسيد التيتانيوم، غابريكا" 150: كل كيسولة تتكون من 150 ملغ من البريجابالين. المواد غير الفعالة: لاكتوز، نشاء، طلق، ستيرات المغنسيوم، جيلاتين، ثانني أكسيد التيتانيوم، صبغة زرقاء لامعة،

إيريتروزين . الخواص الفارماكولوجية

الغواص الغار ماكولوجية خواص النوائية الراكوبية: الفئة العلاجية: أدوية مضادة للصرع. الرمز الكهوبائي العلاجي التشريحي:NO3AXI6: (ATC). المدادة العادائة البريجاليان، هي نظير حمض الغاما أمينو بوتيريك - ((S) -3- (أمينو ميثيل) - 5- حمض الميثليكسانوبيك).

الميتينكستوبيت). ألية العمل: نتحد مادة البريجابالين إلى وحدة فرعية مساعدة (α_z-ō protein) من قنوات الكالسيوم المعزولة الجهد في بية العمن: لنحد تعدد البريجياتين إلى وهده فراحة مفتحة (L₂-0 protein) مل هوات المتسورة المعروبة الجهل في الجهاز العصبي المركزي مما يزيع فرة [47] - جالبانتين. فراص الحراثك الدوانية للبريجياتين بحالته الثابئة تتشابه لدى المنطوعين الأصحاء والمرضى بداء الصرع الذين يتفاولون

ان الحرائقة القرائية البرجهانين بحاله البنية سنايه لادي المعظوم عن الاصحاء و المرضى بداء الصرع الذين يساولون أ أدوية مضائحة الصرع و المرضى المصابين بالاية من منة. الامتحاسات: يتم امتصاص البريجابالين بسرعة حين يعطى بدون طعام وتحدث أقصى تركيز ات البلاز ما لديه خلال ساعة بعد إعطاء جرعة واحدة أو متعددة منه يقدر القوافر البيولوجي القموي للبريجابالين بأنك ي من 60/ وهو مسئقاً منامة بعد عالى امتحاصات عن الجرعة. وبعد إعطاء جرعات متحدة، تحقق الحالة الثانيّة خلال 24 الي 48 ساعة، يتراجع معدل امتصاصات البريجابالين عن العظام الما يودي إلى تراجع في أقصى تركيزات ب25 إلى 30/ تقوينا وتأخر في الحد الارتجابالين حين يعطى مع الطعام؛ ما يودي إلى تراجع في أقصى تركيزات ب25 إلى 30/ تقوينا وتأخر في الحد الأقصى من قرة تراجده في الدم بحوالي الساعتين والنصف تقريبا. إنماء لا يترك إعطاء البريجابالين مع الطعام أي أثر

الأقصى من قرة و أواجد في الدم بحرالي الساعتين والنصف تقريبا. إنماء لا يترك إعطاء البريجالين مع الطعام أي أقر سريري ملحوظ على دمي من الطعام أي أقر التركيم المحرف على دمي المحرف المحرف

الدر المعاد آئی R.

المراتي R. الإطراح بطر البريجابالين من الدور أن المجموعي في المقام الأول عبر الإفراز الكلزي كمستحضر غير متبدل يبلغ متوسط العمر النصفي لعملية إطراح البريجابالين 6 ساعات و 3 دقائق. إن تصفية بلاز ما البريجابالين والتصفية الكارية تسبينان بشكل مباشر مع تصفية الاراكييني و من الضروري تحيل الجرعات لذى المرضى المصابين بتراجع في الوظيفة الكرية إذ الخاضمين تغييل الكلين.

الوظيفة الداورة أو الحاضيين لعمين العلى. الكلو. المسلم ال

المصور القبدي: ثم نجر ايه دراسات محلدة على الحرالك الدوائية ادى مرضى مصابين بقصور هبدي، بما أن البريجاليان الم البريجاليان الإستكان بشكل الدوليان في البلازما. المجزة (> 65 عاماً): تنزع تصفية البريجاليان إلى التراجع مع التقدم في السن. ويتماشي التراجع هذا في تصفية البريجاليان القموية مع تراجعات في تصفية الكرياتيين المرتبطة بالتقدم في العمر. وقد يلزم تخفيض الجرعة لدى المرجعاليان القمور كبدي خطير متعلق بالعمر.

ص. عن التصبية" بستمل مستحضر غاير يكا" لملاج الآلام العصبية المحيطية والمركزية ادى البالغين. الآلام العصبية" بستمل مستحضر غاير يكا" كملاج مساحد ادى البالغين المصابين بنوبات جزئية مع أو بدون تعميم ثانوي. اضطر اب القلق المتعمع: يستعمل مستحضر غاير يكا" لعلاج اضطر اب القلق المتعمم ادى البالغين.

موانع الاستعمال اسية للمادة الفعالة أو لأي من المواد غير الفعالة.

وفَّقاً لَّلمارسات السريرية الحالية، بعض مرضى السكري الذين يكتسبون الوزن بمتابعتهم العلاج بالبريجابالين قد

وقًقا للعارسات السريرية الحالية، بعض مرضى السكري الذين يكتسبون الوزن بمتابعتهم العلاج بالبريجابالين قد يحتاجون له يحتاجون المن يكتسبون الوزن بمتابعتهم العلاج بالبريجابالين قد يحتاجون إلى تحديل ويها المنافئة ال

حابالين

العمل والرضاعة لا توجد عمامت كافية حول استعمال البريجابالين لدى الحوامل, أظهرت الدراسات على الحيوانات الإصابة بالسمية خلال العمل, أما الخطر المحتمل على البشر فيبقى مجهو لا . لا يجب استعمال البريجابالين خلال العمل إلا عند العاجة القسوى واقفط ان بررت استفادة الوالدة الخطر المحتمل على الجنين). وعلى الساء اللا أين كي يعانين من الخطر في الحمال استخدام وسائل منع حمل فعالة، لا يعرف ما إذا كان البريجابالين يقرز في حليب الرضاعة لذى البشر ولكنه يتواجد في حليب الفنران. وبالتالي، لا ينصح بالرضاعة خلال

المراجهاليين بوالمي السناء الدوابي قد يعلنين من المقطر هي المقعان استخدام وسائل وبالتالي، لا ينصب بالرضاعة خلال الملاح بالدور وبالتالي، لا ينصب بالرضاعة خلال الملاح بالدور وبالتالي، لا ينصب بالرضاعة خلال الملاح بالدور وبالتالي، لا ينصب بالرضاعة خلال التفاعلات الدوانية المائلة المؤتمة المؤتمة

ادير المشاورة شما برنامة يربيابالين السريري أكثر من 9000 مريض خضعوا للعلاج بالبريجابالين، 5000 منهم كانوا ضمن تجارب مراقبة و همية و مزدوجة التعمية. من الآثار الضائرة الأكثر شيوعا التي أفيد حنها الدوخة والنعاس، تتراوح حدة الأثار الصائرة عادة من الضعفة إلى المعتدلة, في جميع الدراسات المراقبة، بلغ معدل التوقف بسبب الآثار الضائرة / 13 لدى المرضى الذين يتناولون الديجالين و/77 لدى المرضى الخاضعين للعلاج الوهمي، والآثار الضائرة الأكثر شورعا الناتجة عن التوقف في المجموعة الخاضعة للعلاج بالبريجابالين هي الدوخة والنعاس.

تر دأناه الأثار الصنائرة كافة التي تحدث في حالة أعظم من العلاج الوهمي ولدى أكثر من مريض واحد و تصنف بحسب النفة والثردية: عادية جدا $\langle 1/100 \rangle$ 1 عادية $\langle 1/100 \rangle$ 1 عادية $\langle 1/100 \rangle$ 1 عادية حرار ($\langle 1/100 \rangle$ 1 ونادر أو ($\langle 1/100 \rangle$ 1 ومندر على مجموعة، ترد الآثار المنائرة بحسب خطور تها المكتنية. والمجهز المجهز المجهز المجهز المجهز المجهز المعسني، معيولية: بعدائية منوطة، ولمة و عالية، رد قبل تحسب الجهز المعسني، معيولية بعدائية مناسبة منوطة، ولمة و عالية، رد قبل تحسب المجهز المعسني، معيولية بعدائية من المتعافر المنازرة بقص العادية بقدائية المجهز المتعافر المنافرة على المتعافر المنافرة على المتعافر المنافرة على المتعافر المنافرة المتعافر المنافرة المتعافر المنافرة المتعافر المنافرة المتعافرة المنافرة المتعافرة المنافرة المنافرة المنافرة المنافرة المنافرة المنافرة المتعافرة المنافرة المنافرة المتعافرة المنافرة ا

نقص العدس فقائن الذاكرة، فوطاً الحدس، إحساساً بحرقان؛ دادرة: نقص الحراك، خطل الشم، خلل الكتابة، مجهولة؛ فقان الوعي، ضعف عقلي، صداع • الاقساط إبات البصرية؛ خالية، زوية غير واضحة، ازدواج الروية؛ غير عادية؛ خلل في الدم؛ دادرة؛ فقان الروية المخلفة، إحسار تغيني، تبنيل في ادرك العدم البصري، فراني الومضات، تهيج العين، توسيع حدقة العين، الحول، المحيطية، إحسار تغيني، تبنيل في ادرك العدم البصري، تراني الومضات، تهيج العين، توسيع حدقة العين، الحول، سطح عصرية؛ حجولة؛ فقان النظر، التهاب القرنية - اضطرابات الأون وتجويفها: حديثة بدوارة دادرة؛ حدادات السحم - اضطرابات في بطيني من الدرجة الأولى، تسرع - الاصطرابات في القلب الجيني، وضعراب النظم الجيبي؛ حجولة؛ فشل القلب الاحتفادين من الدرجة الأولى، تسرع - الاصطرابات في الأوعة العموية؛ غير عادية؛ المدار النظم الجيبي؛ حجولة؛ فشل القلب الاحتفادة دادرة؛ انخفاض ضغط الدم، ارتفاع منط الدم، ودقط في ضعط الدم، ودقط في ضعط الدم، ودقط في ضعف الدرة ودوقط في ضعف الدرة ودوقط في ضعف الدرة ودوقط في شعف الدرة ودقط في شعف المناب ودينا في في شعف الدرة ودعل في شعف الدرة ودعل في شعف المناب والمنطقة الدرة المقائض ضعف الدرة ودعل في شعف الدرة ودعل في شعف المناب ويتعرف المناب والدرة الدولة الدرة والدرة والدرة والدرة والدرة الدرة الدرة الدرة الدرة الدولة الدرة الدرة

• الاضطرابات في الأوعية النموية: غير عادية: احمر الراجم، الهيات الساخةة فادرة: انخفاض ضغط الدم, ارتفاع ضغط الدم, ارتفاع ضغط الدم, روتفاع ضغط الدم, روتفاع ضغط الدم, روتفاع ضغط الدم, روتفاع ضغط الدم ورقف المنافئة فادرة: التقاضي والصدري والمنصفي: غير عادية, بحة في الصدت، جفاف الأنف فادرة; رعاف، ضيق الخاف، الجهاب مخطية الأنف، شغوية المخروة الأنف، شغوية المخروة المؤلفة، معرض الجهاب المؤلفة على طائبة المنافئة المنافئة المنافئة المنافئة على طائبة المنافئة المنا

" الأصطرابات في الجهاز التناسلي والصدر: عادية: ضعف الانتصاب؛ غير عاديةً: تأخر في القذف، ضعف جنسي؛ • الاضطرابات الفحات، إفرازات الصدر، الام في الصدر: عسر الطمث، تضدغم الثني • الاضطرابات العامة وشروط موقع الاستعمال: عاديةً: مشية شادة، شعر ر بالثمالة، تعب، ونمة محيطية، ونمة؛ غير عاديةً رقوع، صنيق في الصدر، وهن، عطش؛ فلنري: استشفاء عام، حمى، قضع ربة، الام مقفاهمة مجيولة؛ ونمة في

رب المقادير العلاجية وطريقة الاستعمال

ست بين المدين و مريد المستخدم . تتراوح الجرعة بين ال150 وال600 ملغ يوميا تقسم على دفعتين أو ثلاث دفعات. يمكن تناول مستحضر غابريكا « مع الطعام أو بدونه.

سعدم أو بدويه. الام الإعتاز المعسيم: يمكن بدء العلاج بمستحضر غابر ركا" بتنارل جرعة قدر ها 150 ملغ يوميا, واستنادا الى استجابة المربض الواحد وتصلف يمكن زيادة الجرعة لتصبح 300 ملغ يوميا بعد فترة استراحة للثلاثة أو سبعة أيام، وإن دعت الحاجة، تزاد إلى 2000 ملغ يوميا كحد أقضى بعد فترة استراحة أمساقية لسبعة أيام. الصرح يمكن بدء العلاج بمستحضر غابريكا" بتنارل جرعة قدرها 150 ملغ يوميا. واستنادا إلى استجابة المريض الواحد وتحمله يمكن زيادة المرحمة لتصبح 300 ملغ يوميا بعد أسبوع. يمكن تناول جرعة قدرها 600 ملغ يوميا كحد المناس المناسبة المناسبة المناسبة 150 ملغ يوميا بعد أسبوع. يمكن تناول جرعة قدرها 600 ملغ يوميا كحد أصدال المناسبة المنا

اضطراب اللقل المتمع: تتراوح الجرعة بين الـ150 و (الـ600 ملغ يوميا نقسم على دفعتين أو ثلاث دفعات، ويجب إعادة اضطراب اللقل المتمع: تتراوح الجرعة بين الـ150 و بستخصر غابريكا؛ فتترل جرعة قدرها 150 ملغ يوميا. واستثلا الى استجابة المريض الواحد وتحمله، يمكن زيادة الجرعة لتصبح 500 ملغ يوميا بعد اسبوع . بعد أسبوع إضافي يمكن زيادة الجرعة الصحيح 450 ملغ يوميا يمكن تقاول جرعة قدرها 600 ملغ يوميا بك تحد الصي بعد أسبوع

إضافي، التوقع على ويعه مستحضر غاير يكا"، وفقا الممار سه السريرية الحالية، وإن يتحتم إيقاف مستحضر غاير يكا"، ينصح البقاية بنات تقلق من تنول مستحضر غاير يكا"، ينصح البقاية بنات كان التوقع عن الروسة. التوقع عن التوقع التو

نظام الجرعة	جرعة مستحضر غابريكا» اليومية الكاملة»		تصفية الكر باتينين (مل/بالدقيقية)		
	الجرعة القصوى (ملغ/يوميا)	الجرعة الأولية (ملغ/يوميا)			
مقسمة على دفعتين أو ثلاث دفعات	600	150	60 ≥		
مقسمة على دفعتين أو ثلاث دفعات	300	75	60 < - 30 ≥		
جرعة يوميا أو مقسمة على دفعتين	150	25 - 50	30 < - 15 ≥		
جرعة يوميا	75	25	< 15		
البرعة التكملة بعد غسيل الكلس (ملغ)					
جرعة واحدة +	100	25			

ب أن تقسم الجرعة اليومية الكاملة (ملغ/يوميا) كما يبين نظام الجرعة لتأمين كمية المللغرام في اليوم. برعة المكملة هي الجرعة الواحدة الإضافية. - الحد

الجرعة المفرطة

الهجرعة المقارضة. في الجرع المقارطة حتى الـ 15 غ، لم يبلغ عن أي أثار ضائرة غير متوقعة, في التجربة ما بعد التسويق، الأثار الضائرة الأكثر شيوعا التي أفيد عنها عند الإفراط في تناول البريجابالين هي النعاس والإرتباك والاهتباج والأرق. يجب أن يتضمن علاج جرعة للبريجابالين المفرطة تدابير داعمة عامة وقد يشمل غسيل الكلي إن دعت الحاجة. س نروط حفظ الدواء . غُابِريكا الله في مكان تكون الحرارة دون الـ 30 درجة منوية.

حفظه في علبته الأصلية في ظروف سليمة.

تاريخ مراجعة النشرة: نيسان 2023

صاحب إجازة التسويق والمصنع بنتا ش.م.ل. - لبنان

